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Herved indbydes Teknisk Udvalgs medlemmer til 
Trafikudvalgsmøde Onsdag den 7. december 1994, 
kl. 13.00, i Thomas Kingo.

Efterfølgende vil Teknisk Udvalg holde ordinært 
udvalgsmøde.

DAGSORDEN

TRAFIKUDVALGSMØDE

Til stede: ^  /•

Fraværende:

162. Orientering og efterretning.
a.
Trafikministeriets cirkulære nr. 161 af 29. august 1994 
om ændring af cirkulære om vejafmærkning.

Udtalelse fra teknikermode:
Cirkulæreskrivelsen giver ikke anledning til ændringer.

163. Registrering af Trafikuheld på kom
muneveje.

Indberettede trafikuheld i perioden juni 1994 - novem
ber 1994 og registrering af samtlige trafikuheld på 
oversigtskort for en 5 års periode.

Udtalelse fra teknikermode:
Uheldsregistreringen foranlediger ikke tiltag af trafik- 
regulerende foranstaltninger.

Det indstilles, at registreringen tages til efterretning.

05.00G01 F6783 dsh



164. Lastvognsparkering i bymidten.

forespørger om muligheden 
for et forbud mod lastbilparkering på Hestetorvet og 
generelt i bymidten.

Udtalelse fra teknikermøde:
Der er ingen trafiksikkerhedsmæssig begrundelse for at 
udstede parkeringsforbud på den omhandlede lokalitet.

Det indstilles, at der ved udarbejdelse af lokalplan for 
området "savværket", gøres overvejelser vedrørende 
forholdet omkring parkeringsarealet på Hestetorvet.

05.05G00 F6717 dsh
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165. Parkering på stamvejen i Bakkebo.

Grundejerforeningen Bakkebo sender skrivelse af 20. 
oktober 1994, hvori der klages over, at der parkeres på 
stamvejen ved andelsboligerne på Bakkebo.

Der er udlagt areal til gæsteparkering, hvilket grund
ejerforeningen ønsker befæstet snarest. Endvidere øn
skes opsat skilte med parkeringsforbud på stamvejen.

Den 25. oktober 1994 sendtes svarskrivelse fra forvalt
ningen, idet man herfra, ved færdigmelding af uden- 
omsarealeme, er opmærksom på de manglende parke
ringspladser.

Udtalelse fra teknikermode:
En parkering på stamvejen er ikke nødvendigvis i strid 
med færdselsloven, men er uhensigtsmæssig og bør 
undgås.

Det indstilles, at skiltning mod parkering på stamvejen 
er udelukket, så længe der ikke på ejendommen er 
etableret de projekterede p-pladser.
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166. Brobæksgade, P-forbud.

I forbindelse med etablering af rundkørslen og ændring 
af vejprofilet på Brobæksgade fra nr. 18 og frem til 
rundkørslen, blev der fra beboere forespurgt om op
sætning af skiltning P-forbudt, C 62, på strækningen fra 
Brobæksgade nr. 12 (posthuset) og frem til indsnæv
ringen.

I den østlige side, på den omprofilerede strækning, er 
der etableret parkeringslomme.

Udtalelse fra teknikermode:
Det er ikke tilladt at parkere på fortov/cykelbane. Det 
lokale politi er opmærksom på forholdet.

Det indstilles, at cykelbanen synliggøres med supple
rende kraftigere markering med cykelsymboler.

05.13.00G01 F6766 JeJo

167. Banegraven.

Finn og Ingrid Enquist, Banegraven 24, der driver virk
somhed med detailsalg på adressen, har forespurgt om 
opsætning af advarselstavle med forklarende tekst: 
"dårlige vendeforhold for større lastbiler på vendeplad
sen".

Der klages endvidere over mangel på parkeringspladser 
på/ved vendepladsen, hvilket giver trafikalt dårlige for
hold.

Udtalelse fra teknikermøde:
Forholdene er snævre men acceptable og ikke umiddel
bart til at ændre.

Det indstilles, at der ikke foretages skiltning.

05.05.00G01 F6787 JeJo



168. Jørlunde Bygade/Egevej - udkørsel.

Oversigtsforholdene ved Egevejs udkørsel til Bygaden i 
Jørlunde er meget dårlige, hvilket giver nogle farlige si
tuationer i trafiksikkerhedsmæssig henseende.

Trafiktællinger fra Bygaden viser: < W .  / W v )

Hastighed på > 50 km/t 27 %
> 60 km/t 5 %
> 70 km/t 1 %
> 80 km/t 0,3 %

Udtalelse fra teknikermøde:
Såfremt der udføres hastighedsdæmpende foranstalt
ning, bør det omhandle hele strækningen gennem 
Jørlunde by.

Det indstilles, at der arbejdes mod en løsning, der giver 
en hastighed på 40 km/t i Bygaden fra Roskildevej til 
Rappendamsvej.

05.13.10P20 F6750 dsh
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169. Trafikforholdene i Lystrup.

Lystrup, fremsender skri
velse af 3. november 1994, med efterlysning af at der 
bliver gjort noget ved trafikforholdene i Lystrup.

Der foreligger trafiktællinger fra Lystrup fra september 
1992. Døgntrafikken ligger på 1361 køretøjer på 
Lystrupvej i byen, fordelt med:

Hastighed på > 50 km/t 44 %
> 60 km/t 9 %
> 70 km/t 1 %
> 80 km/t 0 %

Der har flere gange tidligere været fremsat ønske fra 
beboerne om, at der bliver gjort noget ved trafiksik
kerheden i Lystrup. Ved brev af 1. maj 1992 under
skrevet af 56 beboere i Lystrup, anmodes om etablering 
af bump. Sagen blev udskudt til erfaringer fra etable
ring af bump i Hørup kunne aflæses.



Erfaringerne fra Hørup var positive jfr. Teknisk Udvalg 
den 6.1.1993. Kopi herfra vedlagt sagen.

Udtalelse fra teknikermøde;
Det er svært/umuligt at gennemføre ændringer i selve 
byområdet. Et tiltag bør placeres ved indkørslerne til 
Lystrup by.

Det indstilles, at der i forbindelse med en samlet og 
prioriteret løsning af fartdæmpende foranstaltninger, 
arbejdes med udformning af indkørselsforholdene til 
Lystrup by.

05.13.00G00 F6784 dsh
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170. Hastighedsdæmpende foranstaltninger 
på Strandstræde.

fremsætter ønske om at der 
hurtigst muligt etableres bump på Strandstræde ved 
fodgængerovergangen til sikring af skolevejen.
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Udtalelse fra teknikermøde:
At etablere bump som forvarsel for fodgængerfelt er 
ikke tilrådeligt.

Det indstilles, at ønsket ikke efterkommes. 

05.13.00G01 F6789 dsh

171. Udkørsel fra Netto til Kongensgade.

Hanne Graae, Beboerrådet Solgården, påpeger at ud
kørselsforbudet fra Netto til Kongensgade ikke bliver 
respekteret.

Udtalelse fra teknikermøde:
Det lokale politi er opmærksom på forholdet.

Det indstilles taget til efterretning.

05.13.00G00 F6795 dsh



172. Roskildevej, sti krydsning.

Der forløber en offentlig sti vest og nord for bebyggel
sen Sønderparken.

Fra denne sti kan der etableres en forbindelse til for
to v/sti ved Roskildevej nr. 5 og nr. 10, hvilket dog 
kræver en krydsning af Roskildevej. Der vil ved en 
sådan forbindelse blive skabt bedre sammenhæng i 
stisystemet i den del af byen.

Udtalelse fra teknikermøde:
Ved etablering af cykel-/gangsti fra Sønderparken 
til Roskildevej, skal markeret forbindelse til 
stisystemet på modsatte side af Roskildevej etab
leres vinkelret på vejen, hvor stien føres frem til 
denne.

Etableres stien kun som fodgængerforbindelse, kræves 
der ikke markeret forbindelse på tværs af Roskildevej.

Indstilling:
Forelægges til drøftelse.

05.04.00G01 6788 JeJo

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

173. Fortov/Cykelsti på Lystrupvej.

Slangerup, fremsæt
ter ønske om fortov i Lystrupvejs sydlige side fra nr. 11 
til Agervej, hvor den dobbeltrettede sti ender.

Udtalelse fra teknikermøde:
Såfremt forholdet tillader etablering af cykelstribe, er 
det en måde at efterkomme ønsket på.

Det indstilles, at der arbejdes henimod etablering af 
cykelstribe på strækningen Agervej-Kongensgade/ 
Hillerødvej.

05.13.00G01 F6797 dsh



174. Farlige trafikforhold på GI. Køben
havnsvej.

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

, påpeger problem med farlige trafikforhold på 
GI. Københavnsvej, ud for Kratgården. Det foreslås at 
der etableres sti parallelt med vejen, og at de gerne 
medvirker til løsning af problemet.

Udtalelse fra teknikermode:
Lokal hastighedsdæmpning kan i det åbne land foreta
ges ved skiltning med tavle C 55.

Det indstilles, at muligheden for varsling af forholdet 
ved skiltning undersøges.

05.13.00G00 F6796 dsh

175. Lys på skolestien Øparken-Slagslunde- 
vej/Lindegårdskolen.

Skolebestyrelsen på Lindegårdskolen fremsender skri
velse af 14. november 1994, hvori de fremsætter ønske 
om etablering af lys på skolestien Øparken-Slagslun- 
devej/Lindegårdskolen.

Det indstilles, at der etableres belysning på skolestien. 

05.04.12G01 F6792 dsh

176. Stillevej på Jordhøj Bakke.

retter i skrivelse af 
27.11.1994 henvendelse om muligheden for etablering 
af stillevej på vejene uden for stamvejen på Jordhøj 
Bakke.
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________ _ ___________

Uden indstilling.

05.13.10G01 F6810 dsh



177. Trafiksikkerhedsmæssige foranstalt
ninger; veje, stier og stibelysning.

./. Af medfølgende Notat af 23. november 1994, ses kon
krete punkter vedrørende de trafiksikkerhedsmæssige 
foranstaltninger på henholdsvis veje og stier og ved sti
krydsninger samt på steder, hvor belysning er ønske
ligt.

Punkterne er fremkommet dels på baggrund af direkte 
henvendelser fra borgere, se ovenstående punkter, og 
dels på baggrund af liste med trafiksaneringer, udarbej
det i december 1992.

Der er ikke sat midler af i budgettet til trafiksikker
hedsmæssige foranstaltninger, udover de midler der er 
afsat til bymidten.

På budgettet er der til stinettet for 1994 afsat 104.000 
ki*., der ikke er anvendt, og for 1995 ligeledes afsat 
104.000 kr. Der overføres 104.000 kr. til 1995, så der i 
1995 kan prioriteres i alt 208.000 kr. til stinettet.

Udvalget bedes
• dels angive på hvilke områder der ønskes arbejdet 

videre,
• dels angive en prioritering af midlerne til forbed

ring af stinettet.

Udtalelse fra teknikermode:
Politiet kan på anmodning udarbejde en prioritering for 
de trafiksikkerhedsmæssige foranstaltninger på vejom
rådet.

Det indstilles, at politiet anmodes om at udarbejde 
prioriteret liste for gennemførelse af de trafiksikker
hedsmæssige foranstaltninger på vejområdet, og at der 
tages stilling til anvendelse af midlerne på stiområdet 
for budgetåret 1995.

05.13.00G00 F6794 dsh

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

Eventuelt.

Trafikudvalgsmødet slut kl.: /
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DAGSORDEN

til Teknisk Udvalgs møde onsdag den 7.12.1994, i 
Thomas Kingo, kl._________

Fraværende:

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

178. Orientering og efterretning.
a.
Dagsorden til pressen.

b.
Referat af formandsmøder.

c.
Frederiksborg Amt har fremsendt dagsorden med reso
lution fra møder i Udvalget for Teknik og Miljø den 1. 
november og 15. november 1994.

d.
Diverse love og bekendtgørelser m.m.
Miljø- og energiministeriets bekendtgørelse nr. 847 om 
supplerende regler i medfør af lov om planlægning.

Miljø- og energiministeriets bekendtgørelse nr. 848 om 
ændring af bekendtgørelse om godkendelse af 
listevirksomhed

Miljø- og energiministeriets bekendtgørelse nr. 849 om 
tilladelse m.v. til de anlæg, der er omfattet af 
miljøvurderinger i henhold til lov om planlægning.

Miljø- og energiministeriets vejledning nr. 182 til brug 
for vurdering af om et anlæg eller projekt er omfattet af 
planlovens regler om vurdering af virkninger på 
miljøet.

Bygge- og Boligstyrelsens bekendtgørelse nr. 918 om 
ændring af bekendtgørelse om støttet byggeri og 
bekendtgørelse om etablering og drift af kollektive 
bofællesskaber.

Boligministeriets lovbekendtgørelse nr. 908 af lov om 
boliger for ældre og personer med handicap.
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SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

e.
Tilsyn med badevand.
Slangerup Svømmehal 
Undervisningsbassinet 
10.11.1994: Ingen bemærkninger.

25 m bassinet
10.11.1994: Ingen bemærkninger.

Metalskolen
10.11. og 17.11.1994:Ingen bemærkninger.

f.
Tilsyn med drikkevand.
Sundbylille vandværk
Prøve udtaget på Sundbylillevej 11
25.10.1994: Bemærkninger.

Prøve udtaget på sydlig boring 
25.10.1994: Bemærkninger.

Jorlunde Østre vandværk

Analyse for atrazin:
30.8.1994: Analysen viser et indhold på 0.05 ug i
boring 1. Dette niveau er uændret i forhold til sidste 
prøve, men er nu fundet i den "forkerte" boring, idet 
sidste prøve viste, at det er boring 2, der er belastet.

Analyselaboratoriet har sørget for, at der er blevet 
udtaget en ny prøve mærket med boringernes DGU-nr., 
og vandværket vil sørge for, at der bliver opsat 
prøvetagningshaner direkte på boringerne, således at 
der ikke igen kan opstå forveksling.

Speciel prøve fra de 2 boringer til analyse af pesticider: 
9.11.1994: Miljø- og levnedsmiddelkontrollens brev

af 24.11.1994.

Lvstrup vandværk
Prøve udtaget i Uvelse Brugs
14.11.1994: Ingen bemærkninger.

Hørup Vandværk
4.10.1994: Ingen bemærkninger.
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Diverse private boringer.
hvor tilsynet har givet anledning til bemærkninger 

31.10.1994:
Enghaven 12, 3550 Slangerup 
Lyngevej 5, 3540 Lynge 
Nørre-Herlevvej 8, 3540 Lynge 
Nørre-Herlevvej 10, 3540 Lynge

1.11.1994:
Enghaven 6, 3550 Slangerup 
Københavnsvej 34, 3550 Slangerup 
Lyngevej 9, 3540 Lynge 
Uggeløsevej 5, 3540 Lynge 
Uggeløsevej 7, 3540 Lynge

g-
Tilsyn med spildevand.

Slangerup Renseanlæg:
18.10., 2.11. og 15.11.1994: Ingen bemærkninger. 

Uvelse Renseanlæg:
18.10. og 9.11.1994: Overskridelse af total kvælstof 
p.g.a. teknisk fejl. 9.11. Ingen bemærkninger.

Sundbylille Renseanlæg:
18.10. og 2.11.1994: Ingen bemærkninge

Der er vedlagt sagen et notat af 29.11.1994 om 
renseanlæggenes resultater det forgangne år

h.
Tilsyn med levnedsmidler.
Scandinavian Sova Company 
6.9. og 19.10.1994: Bemærkninger.

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

i.
Kopi af Miljø- og Levnedsmiddelkontrollens skrivelse 
af 3.11.1994 til Slangerup idrætshals cafeteria vedr. 
forpagterskifte den 1. november 1994. Ny forpagter er 
Jatinder Sagoo, Parkvej 1, Slangerup.

j.
Kopi af Miljø- og Levnedsmiddelkontrollens skrivelse 
af 28.11.1994 til A.&C. Lund, Bakkebo 38, Slangerup, 
om registrering af detailvirksomhed.



k.
Landhrugstilsvn 1994.
Tilsynene er gennemført, der er påtalt forhold på 37 af 
de 46 besøgte landbrug, se endvidere notat i sagen.

l.
Frederiksborg Amts folder om vandkvalitet og vand
forbrug i Frederiksborg Amt i 1993.

m.
Frederiksborg Amts skrivelse af 17.11.1994 til

vedr. afslag på principiel ansøgning om at 
opføre en bolig på ejendommen matr.nr. 48 g, 
Slangenip, Slangerup Overdrev 17.

n.
Frederiksborg Amts skrivelse af 14. november 1994 til 
Nordsjællands Falskærmsklub vedr. reklameskilt opsat 
på ejendommen matr.nr. 1 a, m.fl., Sundbylille.

o.
Kommunernes Landsforenings administrative informa
tion om Integreret ressourceplanlægning (IRP) for el
forsyningen.

P-
Kommunernes Landsforenings kommunalpolitiske in
formation om Rapport fra Elstrategiudvalget.

q-
Naturklagenævnet har fremsendt en samlet oversigt 
over udsendte afgørelser. Afgørelser fra nr. 40 fore
lægges til orientering.

r. Kratmølleskoven
Foreningen Farum Naturparks Venner har, på side 10 i 
deres orienteringsbrev nr. 2, skrevet en artikel om 
Kratmølleskoven.

Hedeselskabet har i tidsskrift 5/94 skrevet en artikel om 
Kratmølleskoven.

s.
AF AV I/S - møde fredag den 25. november 1994.

t.
Bolig-, Motor- og Hjælpemiddeludvalget har fremsendt 
orienteringsblad "Apropos Handicap".

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg
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U.
Frederiksborg Amt har fremsendt kortbilag til region
plan 1993 over erhvervsarealer. Kortbilaget viser en 
detaljering af regionplanens udlæg af ubebyggede er
hvervsarealer på over 5 hektar.

v.
Teknisk forvaltnings svarskrivelse af 26. oktober 1994 
til vedr. klage over
rystelser i ejendommen efter etablering af rundkørsel 
og etablering af "Bump" foran ejendommen.

w.
Teknisk forvaltnings meddelelse af 1. november 1994 
til beboerne i området Øvej, Højgårds Alle og 
Bækkevej vedr. sortering af affaldet, som er blevet 
bedre.

x.
Teknisk forvaltnings svarskrivelse af 3. november 1994 
til Radio City vedr; opsætning af plakater i Slangerup 
kommune.

y-
Teknisk forvaltnings brev af 3. november 1994 til 
Danmarks Naturfredsningsforening vedr. affaldsplanen.

z.
Teknisk forvaltnings brev af 18. november 1994 vedr. 
undersøgelse for infralyd. Der har i nogen tid været 
interesse for infralyd i det nordsjællandske område, og 
her i Slangerup har vi fået oplysning om, at mindst tre 
personer er plaget af en dyb brummende lyd.

æ.
Teknisk forvaltnings brev af 28. november 1994 til 
Transplastic A/S vedr. virksomhedens miljøforhold.

ø.
Bygaden 9 Jørlunde.
Der er indgået aftale med om indledende mil
jøundersøgelser af grunden.



0a.
Praktiserende Dyrlægers Organisation har, ved brev af 
28. oktober 1994, orienteret om kommunernes mulig
hed for at indgå aftale med organisationen om bort
skaffelse af døde herreløse dyr.

1 følge Vejafdelingens notat af 14. november 1994, har
dyrlæge Karsten Andersson, oplyst, at
han bortskaffer ca. 5-10 dyr om året. Vejvæsenet bort
skaffer 1-2 døde katte om året.

aa.
Miljø- og energiministeriet, Kommunernes Landsfor
ening og Amtsrådsforeningen har, ved brev af 14. no
vember 1994, fremsendt orientering om FNs konfe
rence for miljø og udvikling i Rio de Janeiro i 1992, 
hvor Danmark sammen med 180 andre lande vedtog et 
handlingsprogram, hvor man forpligtede sig til at ar
bejde for en bæredygtig udvikling af Jorden i det 21. 
århundrede.

ab.
Den Kommunale Højskole har fremsendt tilbud på 
"Kommunal seminar: Miljø".

Seminaret vil blive afholdt 3 gange på følgende datoer: 
Torsdag den 30. marts - lørdag den 1. april 1995 
Torsdag den 15. juni - lørdag den 17. juni 1995 
Torsdag den 24. august - lørdag den 26. august 1995.

ae.
Virksomhedstilsyn.
Registrering af diverse virksomheder i Slangerup kom
mune.

ad.
Byggetilladelser.
Den 15.11.1994 er der givet tilladelse til at opføre en 
spånsilo på 46 m3 (12 m2) på ejendommen matr.nr. 4 a
m. fl. Slangerup by, Højager 20.

Den 16.11.1994 er der givet tilladelse til indretning af 
kontor og lager i eksisterende erhvervsbygning på 54 
m2 på ejendommen matr.nr. 6 fx, Slangerup by, 
Fabriksvangen 5A.

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg



SLANGERUP KOMMUNE
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179. Økonomirapportering, 16.11.1994.

Regnskabsrapport drifts- og forsyningsvirk
somheder 1994.

Budget: udgift 
indtægt

Forbrug: udgift 
indtægt

kr. 16.611.580 
kr. 11.288.600-

kr. 13.463.580 
kr. 11.417.598

Rammebevillingen forventes overholdt, med mindre 
svingninger i mer- og mindreforbrug på de enkelte 
underkonti. Budgetomplaceringer vedtaget på sidste 
møde fremgår ikke af rapporten.

Indstilles taget til efterretning.

Regnskabsrapport investeringer 1994, 
00 Byudvikling, bolig og miljø.

Rådighedsbeløb kr. 6.971.528 
kr. 1.276.900-

Forbrug kr. 3.173.185
kr. 1.569.168-

Bevillinger og budgetomplaceringer vedtaget på sidste 
Teknisk Udvalgs møde og i Byrådet den 23. november 
1994 fremgår ikke af regnskabsrapporten.

Forslag til budgetomplaceringer:
42 Spildevandsanlæg.
050068 olieudskillere og udligningsbassiner 
opskrives med kr. 13.000

050090 Kongensgade fra M.P. Jensensvej 
nedskrives med kr. 16.000

050091 Mindre nyanlæg 1994 
opskrives med kr. 16.000

052030 Boligområde Banevænget 
nedskrives med kr. 13.000

Indstilles godkendt
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02 Vejvæsen.
Rådighedsbeløb kr. 5.897.355 

kr. 252.000-

Forbrug kr. 4.578.751 
kr. 24.000-

228005 Rundkørsel ved Trekanten.
Der vil blive tale om et mindre merbrug, bl.a vil der 
være udgift ved Taksationsforretning. Anlægsregnskab 
forventes aflagt i januar 1995. Ikke forbrugte beløb i 
øvrigt vil først i det nye år blive indstillet overført til 
1995.

./. Regnskabsrapport af 16.11.1994 vedlægges dagsorde
nen.

00.01002 la

180. Industriområde VEST.

Lokalplanens formålsbestemmelserne for Industriom
råde VEST angiver:

- at der skal skabes et velfungerende erhvervsområde
- at der skal undgås gener i form af forurening.

Hvilket er uddybet i anvendelsesbestemmelserne med, 
at området kun må anvendes til erhvervsformål i form 
af lettere industri- og værkstedsvirksomhed samt min
dre lagervirksomhed. Herudover kan tillades forret
ningsvirksomhed i tilknytning til erhverv eller forret
ningsvirksomhed, som efter Byrådet skøn kan indpas
ses i området.

Vi har tidligere været ude i fortolkninger, om en virk
somhed kan indpasses i området, bl.a. den meget om
talte betonfabrik i industriområde ØST.

Vi har fået flere meget pæne virksomheder til området 
med mange arbejdspladser. For de fleste af virksom
hederne betyder det meget, at de ligger i et "pænt 
kvarter"



Vi har i industriområdet ca. 30.000m2 jord tilbage, der 
ligger attraktivt, og hvor jordbundsforholdene er i or
den, og så er der et lavtliggende areal på ca. 27.000m2, 
hvor jordbundsforholdene er dårlige.

Udover industriarealet har vi 9 håndværksparceller til
bage.

Vi må nok erkende, at det kan blive meget svært at få 
afhændet det lavtliggende areal, i hvertfald til prisen 
162 kr. m2, og vi tilkendegiver da også, at vi er til at 
handle med om prisen, når der er tale om købere, som 
svarer til fonnåls- og anvendelsesbestemmelserne.

Vi har et par henvendelser fra virksomheder, der må
ske kunne være interesseret i køb af en del af det 
lavtliggende areal. Det ene firma ønsker et areal til ma
terielplads for entreprenørmateriel og byggekraner.

Det er godt nok svært, at finde en virksomhed som 
passer ind i området, og som vil placere sig på lavtlig
gende arealer med et renseanlæg som nabo. Men 
udendørs oplagsplads og tilsvarende aktiviteter, der ik
ke har tilknytning til lettere erhvervsvirksomhed bør 
afvises, selvom det måske kan medføre, at arealet ikke 
kan afhændes.

Risikoen, for at de "pæne virksomheder" fortrækker fra 
området, og at erhvervsområdet ændrer karakter, er for 
stor.

Indstilling:
Forelægges til drøftelse og med indstilling, at industri
området skal fastholdes som et "pænere erhvervsområ
de", hvor nuværende virksomheders standard lægges 
til grund.

13.06.02G00 F6808 la

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

181. Dispensation fra lokalplan nr. 20.

Andelsboligforeningen Vænget har henvendt sig om 
principiel tilladelse til opførelse af en carport til 
boligen på Vænget 21.



Carporten tænkes placeret med indkørsel fra Korn
vænget, og ønskes primært placeret helt ud til vejskel
let. Sekundært kan man eventuelt acceptere, at carpor
ten placeres med den bageste ende i flugt med de eksi
sterende udhuse, hvorved bredden kun bliver ca 2,5 m 
og afstanden til vejskel ca 3,5 m.

Området er omfattet af lokalplan nr. 20, som i § 7.4 
bestemmer, at bebyggelsen skal holdes i en afstand af 
5 m fra vej mod Kornvænget. Dette er ikke muligt med 
den ønskede placering af carporten.

Det indstilles, at meddele dispensation til opførelse af 
en carport i en afstand af mindst 3,5 m fra skel mod 
Kornvænget, samt, da der er tale om en principiel god
kendelse, at meddele, at dispensationen bortfalder, så
fremt den ikke udnyttes inden fem år.

01.02.05G01 F6782 mn

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

182. Drivhus m.m. i landzone.

Steen Richter Jensen søger på vegne af "Sirkelsengens 
Venner" om lovliggørelse af eksisterende bygninger på 
ejendommen matr. nr. 16 f Slangerup by, beliggende 
Ny Øvej 9.

Teknisk Udvalg har på mødet den 3. august 1994, 
punkt 100, vedtaget at fremsende en ansøgning om op
førelse af et drivhus på 45 m2 til amtet uden anbefa
ling, og med anmodning om at amtet meddeler påbud 
om lovliggørelse af de konstaterede ulovlige forhold.

Frederiksborg Amt har herefter den 9. september 1994 
meddelt afslag på opførelse af drivhuset, samt meddelt 
påbud om lovliggørelse af den eksisterende bebyg
gelse, enten ved at bringe den i overensstemmelse med 
de meddelte tilladelser, eller ved opnåelse af landzo- 
netilladelse til bebyggelsen.

Steen Richter Jensen har, den 1. oktober 1994, indkla
get amtets afgørelse til Naturklagenævnet og den 29. 
oktober 1994 ansøgt om landzonetilladelse til lovlig
gørelse af den eksisterende bebyggelse. Na
turklagenævnet har den 24. november 1994 meddelt, at 
amtets afslag på landzonetilladelse til nyt drivhus stad
fæstes.

D ag og  år
Form andens

7 Blad nr.
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Hovedstadsrådet har den 23. januar 1978 meddelt 
landzonetilladelse til en hytte på 10 m2 og den 16. 
august 1986 til en udvidelse af hytten med yderligere 
10 m2. Kommunen har herefter administrativt god
kendt, at den oprindelige hytte + den projekterede ud
videlse blev erstattet af en ny hytte på i alt 22 m2.

Hytten fremstår nu med en størrelse på 27 m2 med en 
overdækket terrasse på 6 m2, i alt 33 m2 og med en 
bygningshøjde på 4,8 m, hvilket er 0,5 m højere end 
det godkendte projekt. Den overdækkede terrasse vil 
senere meget enkelt kunne inddrages i hyttens areal.

Udover denne hytte søges om tilladelse til at bevare 
den eksisterende hytte på 10 m2, diverse små tilbyg
ninger til denne på i alt 3-4 m2, et halvtagsskur på 9 m2 
samt 2 drivhuse på tilsammen 13 m2 tidligere benævnt 
som "høje mistbænke".

Det indstilles, at man med henvisning til udvalgets 
afgørelse af 3. august 1994 fremsender sagen til 
Frederiksborg Amt uden anbefaling, således at den nye 
hytte bringes i overensstemmelse med projektet, at den 
overdækkede terrasse aldrig lukkes, samt at alle øvrige 
bygninger påbydes fjernet.

01.03.03G01 F6700 mn

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

183. Dispensation til udnyttelse af sommer
huse helårsmæssigt.

Ifølge Planlovens § 40, stk. 2, kan kommunen meddele 
en personlig dispensation til helårsbeboelse i sommer
huse i særlige tilfælde, en sådan dispensation bortfal
der ved fraflytning eller ejerskifte. Stk. 3 bestemmer, 
at kommunalbestyrelsens afgørelse ikke kan indbringes 
for anden administrativ myndighed. "Særlige tilfælde" 
defineres i vejledningen til Planloven som:

1. Ejere og forpagtere af dagligvarebutikker i om
rådet.

2. Personer, som fejlagtigt i forbindelse med er
hvervelse af ejendommen af kommunen har fået 
oplyst, at ejendommen kunne benyttes til helårs
beboelse.

D ag og år
Form andens
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3. Alvorlig sygdom og invaliditet, hvor en rimelig 
tilværelse kun kan opnås i sommerhuset.

Vejledningen nævner desuden, at der i forbindelse med 
ændringen af pensionistreglen ( Jvf. § 41 ) kan tænkes 
visse udvidelser af begrebet "særlige tilfælde", således 
at personer, der konkret kan sidestilles med personer, 
der har ret efter § 41, får meddelt dispensation til hel
årsbeboelse.
løvrigt er det op til kommunen i hvert enkelt tilfælde 
at vurdere, om den konkrete ansøgning kan sidestilles 
med ovennævnte særlige tilfælde.

Justitsministeriet har, i samarbejde med Indenrigs
ministeriet, Miljøministeriet og Socialministeriet, ud
sendt en cirkulæreskrivelse med vejledning om hånd
hævelse af forbudet mod helårsbeboelse i sommerhuse.

Af cirkulæreskrivelsen fremgår blandt andet at kom
munalbestyrelsen er forpligtet til at foretage nærmere 
undersøgelser, hvis der modtages klager eller andre 
henvendelser, som ikke er åbenbart grundløse, eller 
hvis kommunen på anden måde får en konkret begrun
det mistanke om ulovlig adfærd.

På baggrund heraf har Teknisk forvaltning med skri
velse af 3. november 1994 meddelt 12 beboere, som 
ulovligt er tilmeldt folkeregistret på en sommer
husadresse, at de skulle fraflytte ejendommen.

5 af disse har herefter ansøgt om tilladelse til at bebo 
adressen hele året, 4 skriftligt og 1 mundtligt.

Det indstilles,
at udvalget debatterer muligheden for dispensation 

udfra begrebet "særlige tilfælde".

at udvalget herefter individuelt vurderer nedenstående 
ansøgninger om dispensation:

a.
Lystrupvej 26.

har mundtligt anmodet om dispen
sation til helårsbeboelse med henvisning til, at 

og han har boet på ejendommen siden 
overtagelsen den 1. juli 1986. er 61
år og vil kunne opfylde betingelserne for pensionisters 
ret til helårsbeboelse, så snart han lader sig pensionere, 
hvilket han dog ikke har aktuelle planer om.

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg
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b.
Borgmarken 12.

ansøger om dispensation til hel
årsbeboelse. Han er 60 år og er førtidspensionist, men 
har kun ejet ejendommen siden 1. marts 1991, han vil 
derfor først kunne opfylde betingelserne for pensioni
sters ret til helårsbeboelse den 1. marts 1999.

c.
Borgmarken 16.

søger om dispensation til 
helårsbeboelse med henvisning til, at dette er hans ene
ste bolig. Han er 66 år og efterlønsmodtager, men har 
kun ejet ejendommen siden 1. februar 1994, han vil 
derfor først kunne opfylde betingelserne for pensioni
sters ret til helårsbeboelse den 1. februar 2002.

d.
Pilevangen 12.

søger om dispensation til midlertidig 
beboelse indtil 1. marts 1995 med henvisning til, at 
folkeregistret har meddelt tilladelse til beboelse i Vi år 
fra indflytning dvs. til 1. marts 1995. Folkeregistret 
oplyser, at de ikke har givet en sådan tilladelse, og at

må have misforstået meddelelsen om, 
at beboelse i sommerhuset kun må finde sted i som
merhalvåret. har lejet sommerhuset
som en midlertidig bolig efter hjemkomst fra ophold i 
Spanien, indtil hun finder en permanent bolig.

e.
Tjørnevej 9.

søger om dis
pensation til helårsbeboelse samt ændring af kommu
neplanen med henvisning til, at de ikke har anden bo
lig. Ansøgerne har ejet ejendommen siden 25. maj 
1992 og er ikke pensionister.

01.07.04G01 F6786 mn

184. Nordsjællands Faldskærmsklub.

Udtalelse om klubbens ansøgning om miljøgodkendel
se og zonelovstilladelse.
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Med brev af 30. september 1994 har faldskærmsklub
ben fremsendt ansøgning om miljøgodkendelse til 
Frederiksborg Amt. Frederiksborg Amt har, med skri
velse af 19. oktober 1994, bedt om kommunens kom
mentarer til ansøgningen.

Der har siden 1990 jævnligt tilgået kommunen klager 
over klubbens aktiviteter. Kopi af de klager der er til
gået kommunen foreligger i sagen.

Udvalget bedes i sin udtalelse angive, om klubbens ak
tivitetsniveau findes acceptabelt, i forhold til de gener 
omgivelserne påføres, alternativt om niveauet ønskes 
formindsket eller kan anbefales øget. Amtet vil, som 
godkendelsesmyndighed, formulere de konkrete vilkår, 
der kan regulere aktivitetsniveauet. Den nuværende 
godkendelse tillader op til 30 løft pr. dag i tidsrummet 
kl. 10 - 18. En hverdag om ugen kan benyttelsen ud
strækkes til solnedgang.

Faldskærmsklubben ansøger endvidere amtet om 
landzonetilladelse til at anvende ejendommen til fald
skærmsudspring. Tilladelsen søges gældende for en 10 
årig periode i lighed med miljøgodkendelsen.

Planmæssigt er der intet til hinder for faldsærmsud- 
spring på stedet, da det er medtaget i kommuneplan og 
regionplan.

Samtidig søger klubben om tilladelse, jf. planlovens 
§35, til opstilling af campingvogne på ejendommen i 
perioden 1. maj - 30. september.

I kommuneplanen er der ikke medtaget campingplads 
det pågældende sted.
Såfremt der ønskes overnatningsmulighed, er det til
ladt at opsætte telt eller opstille campingvogn i hvert 
enkelt tilfælde på privat areal. I øvrigt ligger der en 
campingplads i Frederikssund. Det ses derfor ikke, at 
der skulle være behov for en campingplads det pågæl
dende sted.

Det indstilles,
at amtet anbefales at klubbens aktivitetsniveau i antal 

løft (start og landing) bliver fastsat til et bestemt 
antal løft pr. måned.. Anbefalingen begrundes med 
antallet af klager, der er indkommet i årenes løb, 
samt at området i forvejen er belastet af andre 
støjende fritidsaktiviteter.

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg
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Endvidere indstilles det,
at udvalget foretager nabohøring om tilladelsen til at 

anvende ejendommen til faldskærmsudspring, ind
en indstilling til amtet. Der er ikke pligt til nabo
høring, men da der har været mange klager i om
rådet, kunne dette være en måde at få et klart 
overblik over naboernes indstilling.

at amtet anbefales at afvise ansøgningen om opstilling 
af 8 campingvogne.

09.02.09G01 F6767 thj-dsh

185. Foreningen Kratmølleskoven.

Regler for udpegning af kommunens repræsentant i 
Foreningen Kratmølleskoven.

Teknisk Udvalg besluttede i sit møde den 2. november 
1994 at undersøge reglerne for udpegning af kommu
nens repræsentant i foreningen.

Reglerne for udpegning er beskrevet i foreningens ved
tægter § 11, hvor det anføres at Slangerup kommune, 
Udvalget for Teknik og Miljø, udpeger et medlem. 
Dette medlem er således ikke på valg, og udpegningen 
er ikke afhængig af at skulle ske til bestemte terminer.

Den beskrevne tekst indebærer, at det udpegede med
lem af foreningen ikke nødvendigvis behøver at være 
medlem af Teknisk Udvalg - det kan i princippet være 
hvem som helst.

Der Findes ikke i styrelsesloven eller i andre love 
regler, der begrænser udvalgets beslutningsdygtighed i 
dette spørgsmål. Dog er det værd at bemærke, at 
vedtægterne ikke er endelig vedtaget, samt at 
vedtægterne skal godkendes af Byrådet.

Forelægges til politisk stillingtagen.

D ag og år
Form andens
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186. Indsamlingssystem for dagrenovation.

Byrådet besluttede den 24. august 1994, punkt 75, på 
grundlag af anbefaling af Teknisk Udvalg, at fortsætte 
udbygningen af det nuværende spandesystem for dag
renovation.

Til sagen er vedlagt et notat af 17.11.1994 fra Teknisk 
forvaltning, hvori beskrives udbygningens omfang og 
omkostninger, ligesom der er vedlagt en fremskrivning 
af budgettet indtil 1999 under uændrede økonomiske 
forudsætninger. Tillige er vist fremskrivning fra 2000 
til 2002 med væsentlig faldende renovationstakst. I 
budgettet er der indregnet udbygning til det grønne sy
stem i de områder, der ikke får grønt system i denne 
omgang.

Siden sidste behandling i udvalget er reglerne for pla
cering af spandene blevet præciseret. Som reglerne 
fortolkes nu, kan spandenes afhentningssted placeres 
på egen ejendom indtil 4 meter fra skel mod vej. 
Spandene returneres til afhentningsstedet. Man kan 
altså beholde de nuværende standpladser (der ikke op
fylder afstandskravene), bare beholderen sættes ud, når 
den skal tømmes.

Nyindkøbte spande vil være af en type, der kan over
holde Arbejdstilsynets retningslinier

Det indstilles, at udbygningsplanen tages til efterret
ning.

07.01.05 G00 F6809 thj

187. Vandforsyning af Åbrinken.

Hørup Vandværk har udarbejdet et overslag over ud
gifterne ved udbygning i området omkring Åbrinken. 
Overslaget er udarbejdet som led i den fælles hand
lingsplan aftalt mellem vandværket og udvalget.

J. Overslaget vedlægges dagsordenen.



SLANGERUP KOMMUNE
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Hørup Vandværks overslag var tænkt som en fælles 
plan for vandværk og kommune. Den fælles plan er 
forudsat udsendt til de berørte ejendomme, som oplæg 
til mødet med de berørte ejendomme den 1. februar 
1995.

Forvaltningens overslag over udbygningsprisen er ca.
500.000 kr., mens vandværkets overslag er ca.
1.200.000 kr.

Det indstilles, at overslaget udgør den fælles plan med 
følgende forbehold:

- at udbygningen udbydes i licitation.
- at der åbnes mulighed for at de berørte ejen - 

domme selv kan udføre dele af udbygningen.
- at ejendomme der tilsluttes selv udføre retable

ring på egen grund i forbindelse med anlæg af 
stikledningen.

- at der benyttes pvc-ledninger.
- at dimensionen sættes ned til 075 på Åbrinken
- at der etableres ledning til Lindbjerg langs 

Græsevej.

Teknisk forvaltning udformer et informationsmateriale 
til de berørte ejendomme i fællesskab med Hørup 
Vandværk.

Der vil være indhentet udtalelse fra Hørup Vandværk 
på ovenstående indstilling inden mødet. Per Voldby fra 
vandværket er indbudt til at deltage.

13.02.02G01 F6451 thj

188. Busbetjeningen.

Torsten Rasmussen, HT, deltager i mødet under dette 
punkts behandling, tilsagt kl. 16.00.
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HT har arbejdet med undersøgelser af muligheden for 
at oprette en hurtigbusforbindelse fra Frederikssund til 
Farum, med forbindelse til S-tog i Frederikssund og i 
Farum, samt videre S-bus-forbindelse fra Farum til 
Værløse og til Birkerød, Hørsholm og Kokkedal. 
Undersøgelserne skulle ske på baggrund af muligheden 
for eventuelt at samordne de øvrige kommunale kør
selsordninger.

Igennem teknikergruppen, der er nedsat i forbindelse 
med etablering af en hurtigbusforbindelse, er det ble
vet oplyst at HT føler et svagt engagement fra de be
rørte kommuner (skrivelse af 10.11.1994).

På borgmestermødet i Bycirkelsamarbejdet den 29. no
vember 1994 har borgmestrene understreget, at der er 
et behov for hurtigbusforbindelsen og vedtaget:

citat:
"De 9 bycirkelkommuner opfordrer HT til at 
komme med et oplæg til en ekspresforbindelse 
mellem Frederikssund og Farum. I Frederiks
sund og Farum skal forbindelsen passe med S- 
togene. I Farum desuden med S-busserne mel
lem Kokkedal og Ballerup og i Slangerup med 
S-busseme mellem Hillerød og Roskilde"

Omlægningen af den øvrige kommunale kørsel bør ta
ges ud af den samlede sag. Vi er stadig positive over
for en samlet løsning og vil forhandle herom, men det 
må ikke udskyde stillingtagen til etablering af hurtig
busforbindelsen.

HT fremsender skrivelse af 16. november 1994, hvori 
kommunen anmodes om forslag til ændring og forbed
ringer af busbetjeningen. HT ønsker en offensiv stra
tegi og peger selv på værdien af S-buslinier.

Det indstilles,
at HT anmodes om at fremkomme med oplæg til ind

sættelse af en hurtigbus allerede fra køre planskift
28. maj 1995, som vedtaget på borgmestermødet
29. november 1994.
Hurtigbusforbindelsen skal have 2 til 3 afgange i 
timen i myldretiden og 1 afgang i timen på øvrige 
tidspunkter.

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

13.05.02P00 F6791/F6751 dsh
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189. Etablering af biologisk jordrensean- 
læg.

HCS A/S Transport og Spedition fremsender ansøg
ning om principiel tilladelse til etablering af et biolo
gisk jordrenseanlæg i Slangerup kommune. Arealbe
hovet er ca. 5 ha.

På baggrund af forespørgsel til Frederiksborg Amt kan 
det konkluderes, at der formelt set ikke er noget i vejen 
for at placere et jordrenseanlæg i Slangerup kommune. 
Problemet kan være at finde en egnet placering.

På grund af den relative nærhed til boligområder og 
Københavns vandforsynings kildeplads ved Græse Å, 
vil det ikke være ønskeligt at placere et sådant anlæg i 
industriområderne.

Et jordrenseanlæg vil bedre kunne placeres i landzone. 
Placering i landzone vil kræve følgende tilladelser, 
planer, hensyn og overvejelser:

Kommuneplantillæg,
Lokalplan,
Zonelovstilladelse,
Landskabsmæssig godkendelse,
Miljøgodkendelse,
Dispensation fra Landbrugspligten, 
Tilkørselsforhold,
Afstandsgrænser til vandboringer (300m), fortids
minder o.l.
Skovbyggelinie.

Amtet har oplyst, at anlægget ikke nødvendigvis vil 
kræve et regionplantillæg, men en afgørelse heraf vil 
kræve, at man kan vurdere et specifikt projekt med 
hensyn til art, omfang og beliggenhed.

Såfremt der skal findes et areal til et biologisk 
jordrenseanlæg, skal det ligge i umiddelbar nærhed til 
det overordnede vejnet, da der er tale om store 
transporter.

I sagen ligger brochure fra et andet jordrenseanlæg, 
heri er der blandt andet billeder af et jordrenseanlæg.

Fremlægges til drøftelse

AS/e/s A/J/'&søtj

07.04.10P21 F6790 thj/dsh



N
r. 

57
1 

Da
fo

lo
 “S

 0
8 

42
 2

8 
22

 -
 E

ft
er

tr
yk

 k
un

 e
ft

er
 a

ft
al

e 
<0

 0
1.

88

SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

190. Antennemast i Uvelse.

Teknisk Udvalg besluttede på sidste møde en placering 
af antennemasten. Der er udsendt orientering til 
naboer,og orienteringen har været annonceret i Avisen 
Uge Nyt.

Sidste frist for indsendelse af bemærkninger var den 
29. november 1994. Ved fristens udløb var indkommet 
følgende bemærkninger:

. Kildetoften 3:
• kan ikke acceptere placeringen, har alternative pla

ceringer,
• finder det uacceptabelt, at der ikke er en tidsgrænse 

for nedtagning af masten,
• forstår ikke hvorfor de eksisterende master i 

Uvelse ikke benyttes.

Endvidere har der været en telefonisk henvendelse fra 
Kildetoften 1. De pågældende vil føle sig meget 
generet af masten og mener, at det er en privat sag at 
få yderligere antennesignaler ned.

Indstilling:
Stillingtagen til placering af masten fremlægges til 
drøftelse.

13.10.01G01 F6735 dsh

191. Præmiering af god arkitektur i Slange
rup kommune.

For at fremme god arkitektur i byen foreslås det, at der 
oprettes en pris til påskønnelse af god arkitektur i kom
munen.

Tildeling af pris kunne være for bygninger eller faca
der af høj arkitektonisk kvalitet eller andre tiltag, der 
forskønner bymiljøet.

Udvalget bedes tilkendegive på hvilke områder en 
eventuel pris skal uddeles.
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I forbindelse med overvejelserne skal der evt. også 
kunne udpeges eventuelle medlemmer af et præmie
ringsudvalg.

Til inspiration ligger i sagen materiale fra 
Frederikssund kommune. I Frederikssund kan prisen 
uddeles til

- istandsættelse/restaurering
- smukke nybygninger
- til- og ombygninger
- anlægsprojekter, der bidrager til forskønnelse i 

kommunen.

Frederikssund kommune har et præmieringsudvalg, der 
tildeler pris én gang årligt, hvis der er kvalificerede 
emner.

Indstilling:
Fremlægges til drøftelse.

00.05.07A15 F6793 dsh

192. Salg af vejareal v/Øvej 41.

har rettet forespørgsel på køb 
af vejareal ud for Øvej 41, til sammenlægning med 
Øvej 41.

Udvalget bedes tilkendegive, om man vil være med til 
at frasælge en del af arealet. Afhændelse af arealet bør 
i givet fald ske på betingelse af, at 
giver en rimelig pris for arealet samt afholder udgifter 
til landinspektør og annoncer i forbindelse med, at der 
skal annonceres om nedlæggelse af vejareal.

Uden indstilling.

13.06.02G01 F6798 dsh
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SLANGERUP KOMMUNE
Teknisk Udvalg

193. Slangerup Rutebilstation - Ventesalen 
og offentligt toilet.

Udlejning af Ventesal/kiosk samt pasning af det of- 
fentlige toilet._________________________________

Teknisk forvaltning har efter annoncering modtaget 
tilbud fra 2 interesserede lejere for leje af kiosken.

Den ene ansøger, fra
Roskilde, vil sammen med sin kone drive kiosken og 
prøve med Pizzabagning samtidig. Vi har gjort ham 
opmærksom på, at kiosken ikke er godkendt til frem
stilling af fødevarer, så hvis han skal leje kiosken, skal 
han selv foranstalte, at den kan blive godkendt til piz
zabagning.

har tilbudt at betale den leje 
vi hidtil har fået, som er kr. 300,- pr. måned.

Den anden ansøger er fra Slangerup, han
har tilbudt at leje kiosken for kr. 1.000,- pr. måned.

vil drive kiosken som kiosk med 
udskænkning af kaffe og te, hvilket var hensigten med 
kiosken fra starten.

. arbejder inden for kioskbranchen nu, og 
ønsker at få sin egen kiosk.

Det er Teknisk forvaltnings opfattelse, at
er den bedst kvalificerede af de to ansøgere. 

Teknisk forvaltning har ved telefonsamtale fået det 
indtryk, at også kender en del til de
øldrikkende mennesker, der opholder sig i området.

Det indstilles,
at tilbydes at leje kiosken og ventesalen

til kr. 1.000,- pr. måned på vilkår, 
at renholde, åbne og lukke det offentlige toilet samt 
at give passagerer mulighed for at kunne opholde sig i 

ventesalen uden at købe noget.

13.07.01029 F5802 bjwi
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